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Karujärve rattamaraton 04. oktoober

Selleks korraks on nüüd siis rattamaraton jälle seljataga ja üldiselt tuleb tulemusega rahul olla.
Karujärve rattamaraton toimus neljandat korda ja nimekirjas olen ma alati olnud. Esimesel aastal
 panin ennast kirja pikale distantsile. Ilmaolud olid siis väga sügisesed ja endal oli veel väike
haigusevimm ka kraevahel, peale kolmandat kilomeetrit oli mulle selge, et pikka distantsi ma läbi
sõita ei suuda ja nii otsustasin katkestada ja sõitsin läbi lühikese (20km) distantsi. Teisel aastal
läksin juba teadlikult väiksele distantsile aga siis oli nii ilm kui ka tervis hea ja väike distants ei
andund päris maratonitunnet kätte - seega järgmisteks aastateks oli plaan selge - kui juba siis ikka
pikk distants.

Eelmise aasta maratonist olid siis baastulemused mida paranda olemas - kuigi viimaste päevade
treeningutel ma ennast kuigi kindlalt ei tundnud (tund aega pingutust oli ok, aga edasi läks juba
raskeks). Kui eelmisel aastal tulemus oli 48km ajaga 2h 57 minutit kesmise pulsiga 174 - siis
parandus ikkagi veidike tuli ja selle  aasta tulemused 49km ajaga 2h 55 minutit ja keskmine pulss
171.

 

Kuigi parematega ma ei konkureerinud siis naljatades ise mõtlesin et kui maratoni võidule
prentendeerisid prognooside järgi 2 Eesti hetke paremat ratturit Tanel Kangert ja Rein Taaramäe
kes mõlemat on Vändra mehed  - siis mina kui ka Vändras sündinud võiksin ju olla ....  koha peal :).

See aeg millega Tanel Kangert võitis 1h 38min on minu jaoks ikka uskumatu ja ma ei kujuta ette
kuidas sellist tempot sellsel rajal on üldse võimalik arendada :)

Aga kuna pean ennast ikka purjetajaks siis oma sõiduga jäin kokkuvõttes rahule, eesmärk aega
parandada sai täidetud aga ka pulss tuleks kuidagi allapoole saada.

Selleks aastaks aga maastikuratas läheb jälle talvekorterisse.
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